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Z á p i s n i c a  K/2019 

 

z Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca a Rady SPZ RgO Kysúc, 

 dňa 12. apríla  2019 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny - na konferenciu bolo pozvaných 41 delegátov OPK 

Čadca, 34 delegátov SPZ RgO Kysúc a 11 členovia predstavenstva OPK Čadca a SPZ  RgO 

Kysúc.  

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu 

3. Voľba zapisovateľa ,overovateľov zápisnice ,návrhovej komisie 

4. Správa o činnosti predstavenstva od poslednej Konferencie a Rady   

5. Správa o plnení rozpočtu OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc za rok 2018  

6. Správa ODR OPK o hospodárení OPK Čadca 

7. Správa DR RgO SPZ o hospodárení RgO SPZ Kysúc 

8. Správa ODS OPK Čadca 

9. Návrh rozpočtu OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc na r. 2019 

10. Plán práce OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc na r. 2019 

11. Informácia o konaní II. Výročného Snemu OPK a SPK 

12. Diskusia 

13. Návrh na uznesenie z Konferencie OPK a Rady RgO SPZ Kysúc 

14. Záver 

 

K bodu 1./  Zasadnutie Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca A Rady SPZ RgO 

Kysúc  otvoril a viedol predseda OPK Čadca  a SPZ RgO Kysúc Ing. Alojz Riško, ktorý 

 privítal prítomných delegátov konferencie a členov predstavenstva OPK. Konštatoval, že 

prítomných je 23 delegátov OPK Čadca (56% účasť), 21 delegátov SPZ RgO Kysúc ( 62% 

účasť) a konferencia je uznášaniaschopná. 

K bodu 2./  Ing. Riško   oboznámil prítomných s navrhnutým programom konferencie a dal 

ho odsúhlasiť. Program bol jednomyseľne schválený. 
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K bodu 3./  Po prednesení návrhu na zloženie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

a zapisovateľa vyzval Ing. Riško  delegátov k hlasovaniu na schválenie predneseného návrhu. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Ing. Pavol Šutý a Dušan Riško. Hlasovaním boli 

overovatelia jednomyseľne schválení. 

       

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Jozef Kultán a Ľubomír Košťál. Hlasovaním bola 

návrhová komisia jednomyseľne schválená.  

Návrh na zapisovateľku Bc. Danielu Gálikovú  bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 4./   Správu o činnosti Predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc od uplynulej 

konferencie predniesol Ing. Riško. Správa je spracovaná písomne a tvorí prílohu č.1 zápisnice 

K/2019. 

K bodu 5./  Informáciu o plnení rozpočtu OPK Čadca  a SPZ RgO Kysúc za rok 2018 podal 

Ing. Ďurec. Materiál je spracovaný písomne, delegáti ho obdržali poštou spolu s pozvánkou. 

Predstavil príjmovú a výdajovú časť jednotlivo za komisie OPK Čadca SPZ RgO Kysúc s 

odôvodnením niektorých rozdielov oproti plánovanej časti. Plnenie rozpočtu za rok 2018 je 

spracované písomne, tvorí prílohu č.2 zápisnice K/2019.  

 

K bodu 6./  Predseda ODR OPK v Čadci Ing. Milan Berešík predniesol prítomným správu zo   

zasadnutia ODR dňa 11.3. 2019. Zo strany zúčastnených neboli k správe žiadne pripomienky. 

Správa  ODR je spracovaná písomne a je prílohou č.3  zápisnice K/2019. 

 

K bodu 7./  Predseda DR SPZ RgO Kysúc JUDr. Jozef  Šamaj  predniesol prítomným správu 

zo   zasadnutia DR dňa 11.2. 2019 . Zo strany zúčastnených neboli k správe žiadne 

pripomienky. Správa  ODR je spracovaná písomne a je prílohou č.4  zápisnice K/2019. 

 

K bodu  8./ Predseda ODK JUDr. Pavel Šnajnár predniesol prítomným správu o činnosti 

ODK a informoval o prípadoch prejednávaných v r. 2018. Správa o činnosti ODK je 

spracovaná písomne a je prílohou č.5 zápisnice K/2019.  

 

K bodu 9./  Ing. Ďurec predniesol návrh rozpočtu  na r. 2019 po položkách podľa príjmovej a 

výdavkovej časti rozpočtu. Návrh rozpočtu je spracovaný písomne, delegáti ho obdržali 

poštou spolu s pozvánkou. Tvorí prílohu č.6 zápisnice K/2019. 

 

K bodu 10./  

Plán práce  OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc na rok 2019 predniesol Ing. Riško. Plán práce  je 

spracovaná písomne, delegáti ho obdržali poštou spolu s pozvánkou.  a tvorí prílohu č.7 

zápisnice K/2019. 
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K bodu 11./ 

 

 Ing. Riško podal informáciu o konaní II. Výročného snemu SPK ( november 2019). 

Zároveň informoval o príprave II. Výročného Snemu OPK.  Dátum konania volebného snemu 

je 13. september 2019.  Do PZ/ PS budú poštou zaslané potrebné materiály na zabezpečenie 

delegátov a náhradníkov, podľa kľúča  1:50, teda na každých, aj začatých členov, jeden 

delegát za organizačnú jednotku a jeden náhradník delegáta, taktiež návrhy kandidátov do 

uvedených funkcií, ktorí majú skutočný záujem pre prácu.  Návrhy s vyplnenými tlačivami je 

potrebné predložiť do konca júna.  

 

K bodu 12./   Diskusiu otvoril predseda OPK Čadca a vyzval predsedu OHK k zhodnoteniu 

Chovateľskej prehliadky. 

 

Ing. Janek :  

Chovateľská prehliadka a výstava trofejí prebehla v DK Zborov nad Bystricou v termíne od 

25.-31.3. 2019 - vysoká úroveň, vhodné priestory, dobrá organizácia,  v spolupráci s PS 

Zborov- Klubina, ktoré sa výborne zhostilo úlohy hlavného spoluorganizátora. Príprava 

prebehla plynule, zúčastnili sa i kandidáti kurzu.  Z CHPT je zhotovená Správa, štatisticky 

predstavoval nesprávny lov u 11 trofejí, z toho 5 ks predstavoval úhyn a 6 ks ulovených 

členmi PZ/PS.  Budú vypracované rozhodnutia OHK o nesprávnom odstrele. Zhodnotenie: 

jelenia zver- zvýšenie počtu, zníženie medailových trofejí, srnčia zver- stagnácia, daniela 

zver- nárast, muflonia zver- najvyrovnanejší lov.  Neprevzatie katalógov trofejí zo strany 

všetkých PZ/PS.  

 

 

.Ing. Šutý :  - informovanie o dni sv. Huberta, ktorý sa bude konať 29.9. 2019, na Živčákovej  

        -zhodnotenie Hubert 2018 : zmena IČO- problém  

        - ples 2020- potreba návrhu organizátora plesu 

          -informácia o výstave Poľovníctvo a rybárstvo /org. Kysucký Lieskovec/ - 3.-4.5.  

        

Mgr. Kubošek : - oznam o ponuke a predaji brokových kozlíc 

 

p. Kubala : - informácie o strečkovitosti 

- reakcia na výber miesta Dňa sv. Huberta- predpokladá problém, nakoľko      

verejnosť   je zvyknutá na Oščadnicu ( záver- nižšia účasť)  

- problém – mortalita zveri – nepriaznivý vplyv motoristov a šeliem (stres    

zveri...) 

 

 

p. Siekela : - poukázanie na povinnosť užívateľa cestnej komunikácie pri dopravných       

         zrážkach so zverou o umiestnenie zrazenej zveri na miesto, kde nedôjde    

          k znehodnocovaniu zveri 

       - návrh vrátenia doby lovu u sluky lesnej na jarné obdobie  
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JUDr. Šamaj : - návrh zmeny ohľadom doby poistenia pri výkone práva poľovníctva ( cez   

                        kartičku) 

-poukázanie na problém z koridorom- výhrady voči ochudobneniu revíru o lov   

vlka  

 

Mgr. Kubošek : - vysvetlenie rozdielnosti v poistení pri výkone práva poľovníctva v ČR a SR 

 

p. Pastva : - informácia o organizácií podujatia Memoriál Andreja Renča / PZ Šerkov KNM-   

         Ochodnica/, v dňoch 9.- 10.11. 2019 v Ochodnici 

 

p. Kozub : - vyžiadanie možnosti od veterinárov na udelenie výnimky na preliečenie       

         strečkovitosti u zveri 

 

Ing. Ďurec : - informácie o Dňoch sv. Huberta –financovanie, občerstvenie, prednášky,       

            ubytovanie pre zahraničných hostí, kúpa 2 stanov ( možnosť prepožičania PZ) 

 

p. Greňo : - otázka zakúpenia chladiacich /mraziacich/ boxov, týkajúca sa hraníc nárazníkovej  

         zóny  

 

Ing. Riško : - informácia o uverejnení článku o OPK Čadca v akt. čísle Poľovníctva a rybár. 

         -výzva na návrhy nového predsedu streleckej komisie  

         - potrebná aktualizácia členov organizačných zložiek spolu s adresami bydliska 

         - informácia o likvidácií OPK V Čadci /ičo : 4222 1544/ ako poľovnícku                     

                      organizáciu a menovanie likvidárotov v zmysle stanov OPK JUDr. J. Šamaja    

                       a Ing. Berešíka, v termíne do 15.5. 2019   

 

Ing. Berešík : - premnoženie vysokej zveri , rapídne zníženie hmotnosti, škody zverou,    

     klesanie trofejovej hodnoty  

 

K bodu 10./    Predseda OPK Čadca požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na 

uznesenie a dal prítomným priestor na vyjadrenie pripomienok a doplnenie návrhu. 

Pripomienky delegátov boli zapracované do uznesenia, predseda OPK Čadca dal hlasovať za 

schválenie návrhu uznesenia z Konferencie OPK Čadca 2018. Návrh na uznesenie bol 

jednomyseľne schválený. Materiál je spracovaný písomne a je priložený k zápisnici. 

 

K bodu 11./    Ukončenie konferencie vykonal Ing. Riško. Poďakoval prítomným za účasť, 

pozornosť a konštruktívnu diskusiu. 

 

          Predseda OPK Čadca                 Overovatelia zápisnice 

             a SPZ RgO Kysúc 

         Dušan Riško  

 Ing. Riško Alojz       Ing. Pavol Šutý 
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Materiály z Konferencie OPK Čadca aRady SPZ RgO Kysúc 12.4. 2019 

 

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie 

 

5. Prílohy (7) 

 

Príloha č.1 -  Správu o činnosti Predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc 

Príloha č.2 -  Plnenie rozpočtu 2018 

                      a) OPK Čadca 

                      b)  SPZ RgO Kysúc  

Príloha č.3 -  Správa ODR OPK Čadca  

Príloha č.4 -  Správa DR SPZ RgO Kysúc  

Príloha č.5 -  Správa ODK OPK Čadca 

Príloha č.6 -  Návrh rozpočtu OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc na rok 2019  

                      a) OPK Čadca 

                      b) SPZ RgO Kysúc  

Príloha č.7 -  Plán práce na rok 2019  
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